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Sjabloon technische vragen – Jaarstukken 2023 
 

Bij indiening uiterlijk dinsdag 11 juni 2024 (10:00 uur), worden antwoorden uiterlijk dinsdag 18 juni 2024 in de 
dagmail en bij de vergaderingen geplaatst. 
 
Graag bij elke vraag de pagina aangeven waar de desbetreffende vraag aan refereert. 
 

 

Fractie:  
  

Vraagnummer: 1 

Pagina:  28 .e.v. 

Vraag: Wij constateren dat vele cijfers mbt prog. 3 (economie) niet bekend zijn. Is er wel al 
een richting te geven welke verwacht wordt, of kunt u aangeven wanneer u ons de 
gegevens kunt aanreiken?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 2 

Pagina:  30 

Vraag: Uitvoering plan van aanpak Creatieve (maak)industrie. Waar staan we met dit 
uitvoeringsplan en hoe heeft u hier in 2023 concreet vorm aan gegeven? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 3 

Pagina:  30 

Vraag: Regionale Economische samenwerking. Hoe is de samenwerking en vooruitgang te 
noemen met onze buurlanden? Worden de samenwerkingen in de Euregio sterker 
en hoe heeft u hier in 2023 aan gewerkt? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 4 

Pagina:  38 

Vraag: Centrum Management Maastricht heeft verschillende taken. Klopt het dat één van 
de taken ook het faciliteren en ondersteunend is van grotere evenementen in onze 
stad?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 5 

Pagina:  11 

Vraag: (programma 1 veiligheid)  
Op BBV indicatoren scoren wij als gemeente bij elk onderdeel hoger dan het 
gemiddelde voor een gemeente met onze omvang. Zijn hier aanwijzingen voor 
oorzaken?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 6 

Pagina:  12 
(programma 1 veiligheid)  
 
Uitbreiding van het aantal boa’s, in te zetten op straat. Daarvoor kijken we ook naar 
vermindering administratieve lasten. 3.C2 Inzet boa’s in de nachtelijke uren wordt 
opnieuw ingevoerd. 
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Fractie:  
  

 

Vraag: Kunnen er ook vrijwillige BOA ’s worden aangesteld zoals de vrijwillige politieagent?  
zo nee? Waarom niet? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 7 

Pagina:  13 

Vraag: Carnaval In de voorbereiding naar carnaval 2024 is extra inzet gepleegd op o.a. een 
betere spreiding van drukte, een concreet handhavingskader, nieuwe regelgeving 
voor carnavalskarren en het samenstellen van een robuust crisismanagementteam 
om tijdens de carnavalsdagen de veiligheidssituatie te monitoren en tijdig te 
kunnen handelen bij calamiteiten. Daarnaast is meer dan eerdere jaren 
geïnvesteerd in het regelen van de benodigde inzet en faciliteiten tijdens de 
carnavalsdagen. 
Vraag: het blijkt ieder jaar opnieuw dat door voorbereiding op het carnaval met 
betrekking tot de integrale aanpak steeds veel te laat van start gaat. Wanneer start 
men met de voorbereiding (integraal) dus met gemeente, politie horeca etc. ? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 8 

Pagina:  16  

Vraag: Verkeer en vervoer  Bij scholen geven we nadrukkelijker aan dat daar sprake is van 
een schoolzone waar passend rijgedrag bij hoort.  
 Vraag: Hoe gaat u regelen dat er behalve het zichtbaar maken van een schoolzone 
er ook gehandhaafd gaat worden en dat in integrale zin en heeft u hier in 2023 al 
op ingezet? ( Boa – politie- buurt-ouders etc)  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 9 

Pagina:  18 

Vraag: In 2023 is gestart met het ‘Stadsontwerp Kennedytracé’. In 2024 zal dit verder 
vormgegeven worden. 
Vraag: wat is de stand van zaken inzake het JF Kennedy tracé? 
 

Antwoord:  

  

  

  

  

Vraagnummer: 10 

Pagina:  49 

Vraag: % Inwoners van 19 jaar en ouder  dat niet minstens één keer per week sport 48,4 
48,5 49,6 46,2 44,2 
Vraag: het aantal niet sportende jongeren neemt na de coronaperiode 
zienderogend hard toe . Op voetbalgebied zijn er in Maastricht bijvoorbeeld nog 
maar 3 verenigingen met een onder 19 team.  Wat is de oorzaak? Wat kunt/gaat u 
er aan doen? Bent u hierover in 2023 met de verenigingen in gesprek geweest en 
herkent u deze signalen? 
 

Antwoord:  
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Fractie:  
  

  

Vraagnummer: 11 

Pagina:  180 

Vraag: U heeft ons in 2023 regelmatig op de hoogte gehouden over de tram door middel 
van RIB’s. Vraag : is dit inmiddels onder de rechter ? wat is de huidige stand van 
zaken ? zijn er nog eventuele andere (beroeps) mogelijkheden ? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 12 

Pagina:  186 

Vraag: Belastingcapaciteit/belastingdruk  
Welke van de gemeentelijke belastingen maakt dat dit op rood uitkomt en kunt u 
dit toelichten? Kunt u toelichten welke van de belastingen bovenmatig hoog is? 
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 13 

Pagina:  75 

Vraag: Hoe kan het dat het aantal mensen met een inkomen tot 110% voor 2023 niet 
bekend is? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 14 

Pagina:  75 

Vraag: Het aantal Pw uitkeringen moet toch zeker bekend zijn voor 2023, waar sturen en 
meten we nu dan op? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 15 

Pagina:  75 

Vraag: We zien een behoorlijke stijging in het verstrekken van middelen aan kinderen in 
wij vermoeden armoede. ( Armoede staat niet vermeld.) Wat is hier de oorzaak 
van? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 16 

Pagina:  77 

Vraag: U gaat onderzoeken waar extra subsidie nodig is om armoede te verzachten voor 
burgers in onze stad. Hoe doet u dat? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 17 

Pagina:  77 

Vraag: U geeft aan dat u aanvragen heeft ontvangen van partijen die de gevolgen van 
armoede verzachten. Welke partijen zijn dit dan? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 18 

Pagina:  77 
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Fractie:  
  

Vraag: Zijn er partijen bij die een bijdrage leveren aan de motie halvering aantal kinderen 

in armoede 2030, en zo ja wat doen deze partijen dan? U schrijft dat de 
invulling/uitvoering van de motie om het aantal kinderen in armoede te 
halveren niet conform loopt. Kunt u dit duiden? Hoeveel loopt u achter? 
Waar komt dit door? Welke intensieve samenwerking gaat het hier over en 
waarom levert deze (klaarblijkelijk) nog niet het gewenste resultaat op? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 19 

Pagina:  90 tot 96 

Vraag: Jeugdzorg 18- en jeugdzorg 18+. Hier komen kosten aspecten en begrotingen in 
beeld aangaande jeugd en jongeren problematiek. In dit stuk is niet inzichtelijk wat 
u doet aan preventie, en de daarmee gemoeide kosten. Denk aan de inzet van 
jongerenwerkers, schoolmaatschappelijk werkers of andere professionals. Waar 
zijn deze gegevens te vinden? Preventie is immers belangrijk. 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 20 

Pagina:  15 en 25 

Vraag: Gebruik OV: We baseren op en vergelijken resultaten met cijfers die 4,5 jaar oud 
zijn. Is er een mogelijkheid om toch een actueler beeld te krijgen? 
Zo ja, wat is dat beeld? 
Zo nee, is het mogelijk om dit voortaan in periodes van korter dan 5 jaren te 
bekijken? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 21 

Pagina:  18 

Vraag: Bij de aandachtspunten staat een post “onvoorzien” die “conform” is 
uitgevoerd/gefinancierd. 
Is onder deze noemer in het kader van verkeersveiligheid (t.b.v. voetgangers) ook 
aandacht en mogelijkheid voor dringende reparaties aan de openbare ruimte zoals 
bijv. asfalt en tegels rondom bomen; specifiek bij ingangen van en looproutes naar 
voorzieningen en gebouwen zoals scholen en buurthuizen? 
Zo ja, hoe kan een beheerder of bewoner dit aangeven? 
Zo nee, kan dit hier specifiek in opgenomen worden en kan dit gecommuniceerd 
worden? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 22 

Pagina:  37  

Vraag: Van de ruim meer dan begrootte aantallen overnachtingen – zowel zakelijk als 
toeristisch – hoeveel % is terug te herleiden naar succesvolle economische 
promotie en hoeveel % is als resultaat van bijv. een gunstiger algemeen 
economisch klimaat? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 23 

Pagina:  37 
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Fractie:  
  

Vraag: Van de bij vraag 33 gevraagde %, hoeveel overnachtingen zijn hotelovernachtingen, 
hoeveel (Air)B&B en hoeveel overig? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 24 

Pagina:  64 

Vraag: De realisatie van strekkende meters groen en aantal (bijgeplante) bomen is heel erg 
achtergebleven bij de ambitie. Wat is hier de exacte oorzaak van (waaróm zijn bijv. 
Westrand en Toustruwe niet doorgegaan of vertraagd) en waarom zijn er niet 
alternatieven bedacht of overwogen om toch de ambitie te behalen? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 25 

Pagina:   42 

Vraag:  U schrijft dat het aantal locaties basisonderwijs wordt teruggebracht naar 

23 locaties in 2023. Echter, een paragraaf verder laat de tabel met 

prestatie-indicatoren zien dat we in 2023 nog 28 basisscholen hebben. Kunt 

u aangeven welk aantal juist is en hoe het aantal scholen afneemt de 

komende jaren?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 26 

Pagina:  43  

Vraag: Op pagina 41 en 42 schrijft u over ‘de ontstane leegstand’ als gevolg van 
ontgroening/krimp. Toch staan in de tabel op pagina 43 scholen 
opgenomen waar juist groei (kindcentrum Petrus en Paulus) en stijgende 
leerlingaantallen (kindcentrum Dynamiek) wordt genoemd als reden voor 
heroverweging van eerdere intenties. Wat is nu de stand van zaken 
leerlingaantallen in Maastricht en wat zijn de prognoses voor komende 
jaren? Welke implicaties heeft dit voor de wens om van 28 naar 23 (of nog 
minder) basisscholen te krimpen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 27 

Pagina:  45 

Vraag: Hoe verklaart u de daling in het percentage van alle peuters dat gebruik 
maakt van peuteropvang met VVE-programma?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 28 

Pagina:  44 

Vraag: Wat wordt bedoeld met ‘een toename aan capaciteitsvraagstukken’? Om 
welke scholen gaat dit? Is dit ook een gevolg van (onverwachte) groei van 
leerlingaantallen? En in het verlengde hiervan: op welke locaties zijn tijdelijk 
leegstaande klaslokalen verhuurd?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 29 
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Fractie:  
  

Pagina:  45 

Vraag: Waarom is de ‘pilot verbreed dagarrangement KernKindcentrum Groene 

Loper’ in de jaarrekening van 2023 opgenomen als ‘going concern’ terwijl 

het Kindcentrum nog niet bestaat? 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 30 

Pagina:  45 

Vraag:  
- Wat houdt de ‘subsidielijn voor scholen’ in? 
- Wat houdt de deelname van Maastricht bij de GKA in?  
- Wat zijn concrete voorbeelden van de uitwerking/uitvoering van 

het jeugdbeleid OKO in 2023?  
 

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 31 

Pagina:  47 

Vraag: Wij begrijpen uit wat u schrijft dat u in 2023 €0,328 miljoen heeft 
uitgegeven aan het Onderwijsachterstandenbeleid (OAB). Kunt u 
uiteenzetten waar dit bedrag in 2023 aan is uitgegeven? En kunt u deze 
vraag ook beantwoorden voor de gelden van het NPO á €0,285 miljoen?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 32 

Pagina:  47 

Vraag: Tabel ‘wat heeft het gekost?’: wat houdt het bedrag van 229.000€ in bij 
‘onderwijskansenbeleid incidenteel’? En waarom spreekt u overal over 
onderwijskansenbeleid i.p.v. onderwijsachterstandenbeleid?  

Antwoord:  

  

Vraagnummer: 33 

Pagina:  72 

Vraag: Voor hoeveel unieke kinderen is in 2023 een SMI verstrekt? Graag 
uitsplitsen in de leeftijd 0-4 jaar (kinder/peuteropvang) en 4-13 jaar (BSO). 
Uit hoeveel gezinnen komen deze kinderen? Was er in 2023 een 
budget(plafond) voor de SMI?  

Antwoord:  
  
Vraagnummer: 34 
Pagina:  269 
Vraag: Waarom zijn er in 2023 geen middelen gestort of onttrokken aan de reserve 

Jeugdcultuurfonds? 
Antwoord:  
  
Vraagnummer 35 
Pagina 306 
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Fractie:  
  

Vraag Uitkeringscode D8 OAB: u heeft €4.176.346 uitgegeven aan voorzieningen 
voor VVE, maar €0 aan overige activiteiten (naast VVE). Kunt u toelichten 
waarom? Kunt u ook uitleggen waarom in de derde kolom bij deze uitkering 
een bedrag van -€133.461 genoteerd staat? 
Hoe is het bedrag van ruim 4 miljoen uitgegeven en hoe staat dit in 
verhouding tot het bedrag van €0,328 miljoen waarover op pagina 47 
gesproken wordt?  

Antwoord  
  
Vraagnummer 36 
Pagina 328 
Vraag Kunt u voor 2023 toelichten wat de inhoudelijke verschillende activiteiten 

zijn geweest die bekostigd werden met de Subsidies Vroegschoolse 
Educatie (€109.090) en de Subsidies Taalactiviteiten Primair Onderwijs 
(€193.777). Hoeveel Maastrichtse scholen zijn met beide subsidies bereikt? 
Kunt u uitleggen waarom KomLeren deze subsidies niet heeft ontvangen? 
Voor deze subsidie wordt toch niet met penvoerderschap gewerkt? 

Antwoord  
  
Vraagnummer 37 
Pagina 328 
Vraag Subsidieregeling Doelgroep arrangementen Onderwijs-Jeugdhulp Zuid-

Limburg: waarom heeft KomLeren hier geen subsidie ontvangen? En wat 
zijn de verschillende uitgegeven subsidies aan Mosa Lira (3)?  

Antwoord  
  
Vraagnummer 38 
Pagina 45 
Vraag Hoeveel heeft u in 2023 uitgegeven aan de uitvoering van de Rijke 

Schooldag?  
Antwoord  
  
Vraagnummer 39 
Pagina 46 
Vraag ‘Structureel aanbod op ontbijt op 4 scholen en lunch op 2 scholen’: om 

welke scholen gaat het hier, uit welke middelen heeft de gemeente dit 
bekostigd en hoeveel heeft het in 2023 gekost? 

Antwoord  
  
  
Vraagnummer 40 
Pagina 72 
Vraag Hoeveel kinderen zijn er in 2023 van een SMI-bekostiging overgeheveld 

naar een VVE-bekostiging bij het bereiken van de leeftijd van 2,5 (2 jaar en 6 
maanden)? En hoeveel peuters zijn er tussen 2,5 en 4 jaar binnen de SMI-
bekostiging gebleven en niet naar een VVE-bekostiging overgeheveld?  
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Fractie:  
  

Antwoord  
  
Vraagnummer 41 
Pagina 76 
Vraag Waarom heeft het onderzoek naar de effectiviteit en impact van de 

kindregelingen niet plaatsgevonden? 
Antwoord  
  
Vraagnummer 42 
Pagina 278 
Vraag Op 31-12-2023 had u nog €1.035.000 aan NPO middelen staan. Kunt u 

aangeven wat u in 2023 heeft gedaan met de NPO middelen en wat het 
bedrag van €254.000 vrijgevallen middelen inhoudt?  

Antwoord  
  
Vraagnummer 43 
Pagina 278 
Vraag Wat wordt bedoeld met ‘ontheemde peuters’ en waar is dit bedrag van 

€54.000 voor gereserveerd? 
Antwoord  
  
Vraagnummer 44 
Pagina 278 
Vraag Waarom is er in 2023 niks uitgegeven vanuit de SPUK Ventilatie op Scholen? 

Voor welke school/scholen is het bedrag van €123.000 nog bestemd? 
Antwoord  
  
Vraagnummer 45 
Pagina 278 
Vraag U heeft een bedrag opgenomen van €421.000 voor de kinderopvangtoeslag 

affaire. Kunt u uitleggen wat er in 2023 met gelden van deze uitkering zijn 
gedaan?  

Antwoord  
 


